

Rujukan Kami (*Our Ref.*) : UTHM/FPTP/600-3/6/1 Jld. 62 ()
Rujukan Tuan (*Your Ref.*) :
Tarikh (*Date*) : November 2020

KEPADA SESIAPA YANG BERKENAAN,

السَّلَامُ عَلَيْكُمْ وَرَحْمَةُ اللَّهِ وَبَرَكَاتُهُ / *Salam Sejahtera,*

Tuan,

MEMOHON KEBENARAN MENDAPATKAN MAKLUMAT UNTUK PROJEK SARJANA MUDA (PSM)

Dengan segala hormatnya saya merujuk kepada perkara di atas.

2. Adalah dimaklumkan bahawa pelajar seperti di **Lampiran 1** adalah pelajar sepenuh masa bagi kursus Ijazah Sarjana Muda Pengurusan Harta Tanah dengan Kepujian /Pengurusan Teknologi (Pembinaan) dengan Kepujian /Pengurusan Teknologi (Pengeluaran dan Operasi) dengan Kepujian/Pengurusan Teknologi dengan Kepujian/Pengurusan Teknologi (Rekabentuk Perabot) dengan Kepujian* di Universiti Tun Hussein Onn Malaysia (UTHM), Parit Raja, Batu Pahat, Johor Darul Ta'zim.

3. Mengikut keperluan kursus, pelajar ini dikehendaki menyiapkan projek yang bertajuk dengan butiran yang dilampirkan di **Lampiran 1**.

4. Pihak Fakulti memohon kerjasama dan bantuan pihak tuan untuk memberikan sebarang maklumat yang dijangkakan bermanfaat kepada pelajar berkenaan demi untuk menjayakan tugasannya. Selain daripada itu, kami harap agar pelajar tersebut dibenarkan masuk ke kawasan terlibat bagi tujuan membuat kajian dan mengambil gambar (sekiranya perlu) selain daripada mematuhi arahan dan peraturan yang sedia ada di tempat tuan. Segala kerjasama yang diberikan amat dihargai dan diucapkan ribuan terima kasih.

Sekian.

“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”

Yang benar,

PROF. MADYA DR. AZLINA BINTI MD YASSIN

Timbalan Dekan (Akademik dan Antarabangsa)

Fakulti Pengurusan Teknologi dan Perniagaan

b/p Naib Canselor

Universiti Tun Hussein Onn Malaysia

☎ 07-4533802

☎ 07-4533833

*Tandatangan tidak diperlukan kerana cetakan computer.

*Potong mana yang tidak berkaitan.

CONTOH

LAMPIRAN 1

LAMPIRAN 1

FAKULTI PENGURUSAN TEKNOLOGI & PERNIAGAAN

MEMOHON KEBENARAN UNTUK MENDAPATKAN MAKLUMAT BERKAITAN PROJEK SARJANA MUDA (PSM)

Nama Pelajar : Nurul Shafizah binti Kasa

No. Matrik : AP 170429

Program : Ijazah Sarjana Muda Pengurusan Harta Tanah

No. Telefon : 010-7097129

Tajuk : Mengkaji Kesediaan Pemaju Dalam Mengadaptasi Konsep
Projek Bangunan Hijau dan Menganalisis Insentif Kerajaan
Terhadap Pemaju” (BPA 42004)

Penyelia : Sr Dr. Mohd Hafizal bin Ishak.